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Koosoleku algus kl. 16 Lähte Raamatukogus. 

Lähte Raamatukogus kohalolijad komisjoni liikmed:  Veronika Täpsi, Meeli Kruus, Külli Suvi, Priit Allas, 

Jaanika Kreela, Aune Sepp, Mariann Vink (elektrooniline osavõtt). 

Vallavalitsusest: Kadi Kukk, Tõnu Vesi, Eve Kallas, Elle Kaljurand. 

Külalisena on kutsutud ka Lähte kogukonna esindaja Marianne Pruks. 

Päevakord ja koosoleku käik: 

1. Laeva Põhikooli põhimääruse muutmine. 

Eelnõust annab ülevaate Tõnu Vesi: seoses alushariduses lapsehoiuteenuse võrdsustamisega 

lasteaiateenusega, liigub lapsehoiuteenus haridusministeeriumi haldusesse ning omandab ka 

kõik alusharidusele esitatavad nõuded ja seadusandluse. Sel põhjusel muudetakse Laeva 

Põhikooli põhimäärust. 

Hääletamisel  6 poolthäält, 1 erapooletu. 

2. Tartu valla I lisaeelarve. Lisaeelarve vajadust selgitab Elle Kaljurand: Kõrveküla Põhikoolile on 

plaanis osta moodulhoone, milles mahutada 5 klassitäit õpilasi. Kõiki eelnevaid mõtteid ei ole 

volikogu heaks kiitnud, aga kahjuks ei mahu enam kuidagi kooliklassid ja muusikakooli 

õpilased õppetööd tegema. Elle ütleb, et laenu juurde ei võeta, vaid otsustatakse 

investeeringute arvelt vajalik summa leida. 

Hääletamisel 7 poolthäält. 

3. Euroopa Parlamendi valimisteks jaoskonnakomisjonide moodustamine.  

Eelnõud tutvustab vallasekretär Eve Kallas. 

Hääletamisel 7 poolthäält eelnõule. 

4. Loa andmine moodulhoone soetamiseks Kõrveküla Põhikoolile ja hankelepingu sõlmimiseks. 

Eve Kallas ja Kadi Kukk selgitavad protseduurilist käiku antud eelnõu puhul. Komisjon palub, 

et sobiva pakkuja puhul teavitada enne lepingu sõlmimist veel volikogu otsesest hankest 

tulenevate kohustuste osas. 

Hääletamisel 7 poolthäält. 

5. Vallavara omandamine. Eelnõud selgitab Kadi Kukk: vallale antakse tasuta kergliiklustee 

ehitamiseks vajalik maaosa. 

Komisjon on muidugi nõus: 7 poolthäält. 

6. Arutame Lähte alevikus parkimiskohtade küsimust. Majade vahel on väga vähe ruumi 

autodele parkimiseks. Ka vallavalitsuses on see küsimus arutusel olnud. Lähte aleviku 

inimesed on pöördunud vallavalitsuse poole palvega parkla rajamiseks valla rohealale majade 

vahel, kuid see ei lahenda kogu aleviku parkimisküsimust. Teemaga tegeldakse edasi. 

7. Kultuurispetsialist tuleb juunikuisele koosolekule valla kultuuritööst ülevaadet andma. 

 

Koosolek lõppes kl. 17.20 

   

Koosolekut juhatas:  Aune Sepp, allkiri digitaalne. 

  

 


